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“Una lliçó que hem
après és a ser més
àgils”

 “La pedra ens va venir a sobre en molt pocs
minuts i, davant aquesta situació, és difícil
fer prevenció”



J. TRILLAS - LA BISBAL D’EMPORDÀ

Òscar Aparicio, en una imatge d’arxiu MANEL LLADÓ.
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Un any després de la tragèdia, quina valoració
fa de l’actuació que es va fer des de
l’administració?

En primer lloc, lamentar la pèrdua d’una vida i,
també, els prop de cent ferits que va deixar la
pedregada. En segon lloc, el nostre suport a tots
els afectats pels desperfectes que va provocar.
Un cop dit això, i com diu, toca extreure’n con-
clusions. Una d’aquestes, penso, és que des de
l’administració hem de ser encara més àgils a
l’hora d’actuar.

En quin sentit?

És cert que no ens havíem trobat mai en una
situació com aquesta. Però quan dic ser més
àgils vull dir mirar d’actuar encara més
ràpidament per arranjar els equipaments munic-
ipals i reaccionar amb les línies d’ajuda.

Ha estat un gran aprenentatge, doncs.
Hem après molt. Per exemple, es va optar per no
cobrar ni llicència ni l’ICIO, l’impost municipal
que grava les obres. Ha estat un mecanisme que
ens ha permès ajudar. El cost que ha representat
per a l’Ajuntament supera els 77.000 euros en
ajudes indirectes. Però, com li dic, hem de ser
encara més proactius. Aquests temes ens afecten
a tots. Per exemple, quan passeges per la
població i veus que un any després encara hi ha
edificis pendents de reparar, no deixes de pensar
que sempre es pot fer més.

I tot això davant un situació climàtica molt
difícil de preveure.

Ens va venir a sobre en molt pocs minuts.
Davant aquesta situació és molt difícil de fer al-
gun tipus de prevenció efectiva.

Què es té en compte ara?

Cada vegada que hi pot haver una situació com
aquesta l’Ajuntament fa alertes a la població.
Però, com comentava abans, són temes difícils



de preveure en tota la seva dimensió. La pe-
dregada va afectar en extensió tota la Bisbal,
però també és veritat que hi ha zones on la pedra
pràcticament no va afectar; fins i tot, amb cotxes
de costat, un va quedar destrossat i a l’altre no li
va passar pràcticament res. El que hem de tenir
tots present és que, si es pot donar l’avís, és mil-
lor quedar-se a casa i fer prevenció.

    

https://www.facebook.com/sharer/sharer.php?u=https%3A%2F%2Fwww.elpuntavui.cat%2Fsocietat%2Farticle%2F10-administracions%2F2328337-una-llico-que-hem-apres-es-a-ser-mes-agils.html%3Futm_source%3Dfacebook%26utm_medium%3Dbotons%26utm_campaign%3Dcom_epanoticies
https://twitter.com/intent/tweet?&url=https%3A%2F%2Fwww.elpuntavui.cat%2Fsocietat%2Farticle%2F10-administracions%2F2328337-una-llico-que-hem-apres-es-a-ser-mes-agils.html%3Futm_source%3Dtwitter%26utm_medium%3Dbotons%26utm_campaign%3Dcom_epanoticies&text=%E2%80%9CUna+lli%C3%A7%C3%B3+que+hem+apr%C3%A8s+%C3%A9s+a+ser+m%C3%A9s+%C3%A0gils%E2%80%9D&via=elpuntavui
https://t.me/share/url?url=https%3A%2F%2Fwww.elpuntavui.cat%2Fsocietat%2Farticle%2F10-administracions%2F2328337-una-llico-que-hem-apres-es-a-ser-mes-agils.html%3Futm_source%3Dtelegram%26utm_medium%3Dbotons%26utm_campaign%3Dcom_epanoticies
https://www.linkedin.com/cws/share?url=https%3A%2F%2Fwww.elpuntavui.cat%2Fsocietat%2Farticle%2F10-administracions%2F2328337-una-llico-que-hem-apres-es-a-ser-mes-agils.html%3Futm_source%3Dlinkedin%26utm_medium%3Dbotons%26utm_campaign%3Dcom_epanoticies
https://www.elpuntavui.cat/component/mailto/?task=display&view=mailtoepa&tmpl=component&template=d2015&medium=com_epanoticies&id=2328337

